
 

PROTOKOLL 

ÅRSMØTE I REISA ELVELAG 

Årsmøte i Reisa Elvelag ble avholdt torsdag 14. mars 2024 fra kl. 18.00-19.30 på Saga skihus.  

SAKSLISTE:  

Sak 1/2024 Valg av ordstyrer 

  Vedtak: 

  Årsmøte valgte Truls Bergmo til ordstyrer. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 2/2024 Valg av protokollfører 

Vedtak: 

Årsmøte valgte daglig leder, Hermann O. Hermansen til protokollfører. Enstemmig 

vedtatt.  

 

Sak 3/2024 Godkjenning av innkalling 

Vedtak: 

Innkalling godkjent uten innvendinger.   

  

Sak 4/2024 Informasjon om valg 

Orientering om årets valgmøter for grunneierne og de fiskeberettigede til informasjon 

for årsmøtet.  

  Vedtak:  

Fra de private grunneierne ble Svein Erik Andersen gjenvalgt for 2 år med Steinar 

Rasmussen Blomfjell som personlig vara.  

 Fra de fiskeberettigede ble Truls Bergmo og Ragnhild F. Andreassen gjenvalgt for 2 år 

med følgende vara i rekkefølge; 1. Johnny Bjerk. 2. Ole Kristian Aspelund og 3. 

Johannes Hermansen.  

 Styresammensetning fra og med årsmøte 2024: 

- Private grunneiere: 

o Terje Nordberg med Jan-Harald Tørfoss som personlig vara 

o Svein Erik Andersen med Steinar Rasmussen Blomfjell som personlig 

vara 

- Fiskeberettigede: 

o Truls Bergmo, Ragnhild Flåten Andreassen og Steinar Østgård med vara i 

rekkefølge; Johnny Bjerk, Ole Kristian Aspelund og Johannes Hermansen 

- Statskog: 

o Knut Fredheim og Magnus. F. Berg som faste styrerepresentanter 

Orientering tatt til etterretning.  

 



 

Sak 5/2024 Godkjenning av fullmakter 

Vedtak: 

Fra rettighetshaverne møtte følgende delegater med stemmerett og/eller gyldig 

fullmakt: 

 Fiskeberettigede: 

Truls Bergmo, Ragnhild Flåten Andreassen, Ole Kristian Aspelund, Hallgeir Bergmo, 

Steinar Amundsgård, Nils Tore Andreassen, Frits Sakshaug, Frank Langånes, Dag 

Åge Båtnes og Johnny Bjerk. 

 Det ble levert godkjente fullmakter for Therese Holien og Steinar Østgård.  

 Totalt 12 stemmer.  

 Private grunneiere: 

Svein Erik Andersen, Terje Nordberg, Steinar Rasmussen Blomfjell, Arild Reiersen, 

Odd Johnsen, Jane Johansen og Jan-Harald Tørfoss 

 Totalt 7 stemmer.  

 Til informasjon: Arild Reiersen var i utgangspunktet ikke valgt som årsmøtedelegat 

eller vara fra valgmøtet, men ble enstemmig godkjent av årsmøte som 

stemmeberettiget for grunneierne.  

 Statskog: 

Magnus F. Berg og Ann-Hege Hanstad. 

 Totalt 15 stemmer.  

 Årsmøte var representert med 34 av 50 berettigede stemmer.  

 Fra administrasjonen møtte Hermann O. Hermansen.  

 

Sak 6/2024 Godkjenning av sakliste 

  Vedtak: 

  Saksliste godkjent uten innvendinger.  

 

Sak 7/2024 Valg av to representanter som sammen med ordstyreren skal underskrive 

protokollen 

Vedtak: 

Årsmøte valgte Ann-Hege Hanstad og Jan Harald Tørfoss til å underskrive protokoll 

sammen med ordstyrer Truls Bergmo. Enstemmig vedtatt.  

 

 

 

 



 

Sak 8/2024 Godkjenning av årsmelding 2023 

 Saksopplysning: 

 Daglig leder gjennomgikk og informerte årsmøte om aktiviteten i elvelaget gjennom 

2023, oppsummert og presentert i årsmeldingen.  

 Vedtak: 

Årsmøte godkjente årsmelding for 2023. Enstemmig vedtatt.  

 

Sak 9/2024 Godkjenning av regnskap for 2023 

 Saksopplysning: 

 Daglig leder gjennomgikk årsregnskapet for 2023. Regnskapet viser et overskudd på 

kr 179 437,-. Overskuddet skyldes blant annet at en del utgifter på prosjekter i 2023 

ikke faktureres før leveranse av rapport i 2024. I realiteten går regnskapet mer mot 

balanse, noe som i og for seg er svært positivt, da det før sesongen ble budsjettert med 

et betydelig underskudd som følge av stengt laksefiske og dermed frafall i inntekter. 

Styret har sammen med administrasjonen gjennomført en rekke kutt som har hatt full 

effekt i 2023.  

 Vedtak: 

Årsregnskap for 2023 enstemmig godkjent.   

 

Sak 10/2024 Informasjon om vedtatt budsjett og fiskesesong 

  Vedtak: 

  Orientering om budsjett og fiskeregler for 2024 tatt til orientering.  

 

Sak 11/2024 Valg av styreleder for 2 år 

Saksopplysning: 

Truls Bergmo har sittet som styreleder de siste to årene og ønsket gjenvalg. Det ble 

ikke foreslått andre kandidater til vervet som styreleder og årsmøte gikk direkte til 

votering.  

  Vedtak: 

Et enstemmig årsmøte gjenvalgte Truls Bergmo som styreleder for 2 år.  

 

Sak 12/2024 Årsmøtesak -fremtidig fiskeåpning 

Saksopplysning: 

Reisaelva har siden 2022 vært stengt for fiske etter laks- og sjørøye. Det har kun vært 

anledning for et begrenset sjøørretfiske i nedre del av elva i perioden 12. august -14. 

september. Stengningen av elva er på ubestemt tid, og den vil ikke åpne før 

Miljødirektoratet i samarbeid med Vitenskapelig råd for lakseforvaltning gjør en ny 

vurdering av tilstanden til laksebestanden i elva. En slik vurdering vil normalt gjøres 

når Miljødirektoratet har hovedrevidering av fiskebestemmelsene i landets elver. 

Denne gjøres normalt hvert 5 år, siste gang i 2021.  



 

Neste hovedrevidering vil da normalt være i 2026, men denne er enda ikke planlagt og 

kan ifølge Miljødirektoratet bli forskjøvet til etter 2026. Et av kriteriene for at 

Miljødirektoratet gjør en ny vurdering av laksebestanden og muligheten for åpne for 

laksefiske igjen, er at Reisaelva kan vise til minimum to år på rad med oppnådd 

gytebestandsmål (GBM). Det må kunne dokumenteres at laksebestanden har styrket 

seg vesentlig, og at det igjen er et høstbart overskudd til å fiske på.  

Selv om det er noen år til det igjen blir laksefiske i Reisaelva er det fornuftig å allerede 

nå begynne planleggingen av en fremtidig fiskeåpning. Når elva igjen kan åpne vil det 

trolig bety en forsiktig åpning med relativt strenge reguleringer. Dette for å sikre en 

bærekraftig forvaltning av laksebestanden. Fremtidige fiskebestemmelser vil naturlig 

nok legge føringer for hvordan en eventuell fiskeåpning vil være, men det er viktig at 

elvelaget som lokal forvalter har noen tydelige meninger for fremtiden, og som kan gis 

som innspill til fiskebestemmelsene når disse skal på høring.   

Eksempler på problemstillinger som bør diskuteres er:  

- Når bør fisket etter laks åpne, og hvor lenge bør sesongen vare? 

- Skal hele den lakseførende delen åpnes for fiske, eller bør man innføre fredningskulper 

eller fredningssoner. Bør døgnfredning som tidligere videreføres? 

- Antallet fiskekort tilgjengelig per døgn? 

- Forvaltningsavgift, hva bør prisen være. Bør det eksempelvis innføres 

administrasjonsgebyr for de fiskekortene der Reisa Elvelag selger på vegne av grunneiere 

og administrerer alt salget?  

- Fiskekvoter? 

- Tillatt fiskeutstyr?  

For å sikre en god prosess og forhåpentligvis en mest mulig omforent løsning på veien 

videre bør det nedsettes en arbeidsgruppe som kan jobbe med ulike problemstillinger 

knyttet til fremtidig fiskeåpning. Arbeidsgruppen bør minimum bestå av en 

representant fra hver rettighetshaver (Statskog, private grunneiere og fiskeberettigede). 

Det er fornuftig at arbeidsgruppen kommer i gang med arbeidet tidlig, da en av 

erfaring vet at mange av problemstillingene kan by på uenigheter mellom 

rettighetshaverne.  

 

Vedtak: 

Årsmøte er enige i at det bør sikres en god prosess frem mot fremtidig fiskeåpning og 

ber derfor styret gjennom sitt mandat å gjennomføre dette arbeidet. Styret gjennom å 

bestå av alle de tre grupperingene av rettighetshavere vil derfor sikre at alle parter blir 

involvert i prosessen. Det oppfordres om at rettighetsgrupperingene holder 

medlemsmøter i løpet av prosessen.  

 Enstemmig vedtatt.  

Møte hevet kl. 19.30.  

Protokollført av: 

Hermann O. Hermansen 

Storslett 14. mars 2024  



 

Signatur: 

 

---------------------------------------------   

Truls Bergmo 

 

 

---------------------------------------------  

Jan-Harald Tørfoss 

 

 

---------------------------------------------  

Ann-Hege Hanstad 

herma
Stempel

herma
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Stempel


